



GENESTRA BRANDS

TAD+

VITAMIN-MINERAL SUPPLEMENT

NPN 80037033

Helps to maintain eyesight, skin, membranes and immune function; helps in the development and maintenance of bones, cartilage, teeth, gums and night vision; helps normal growth and development; helps the body to metabolize carbohydrates, fats and proteins and helps in wound healing and tissue formation.

60 Tablets

EACH TABLET CONTAINS:

Vitamin A (vitamin A palmitate)	1000 mcg RAE / 3333 IU
Vitamin C (ascorbic acid)	166 mg
Thiamine (thiamine mononitrate)8 mg
Riboflavin	6.6 mg
Niacinamide	50 mg
Vitamin B ₆ (pyridoxine hydrochloride)	16.6 mg
Pantothenic Acid (calcium <i>d</i> -pantothenate)8 mg
Calcium (dibasic calcium phosphate dihydrate)	65 mg
Zinc (zinc aspartate)8 mg
Bovine (<i>Bos taurus</i>) Adrenal	175 mg
Bovine (<i>Bos taurus</i>) Spleen	175 mg
Wild Yam (<i>Dioscorea villosa</i>) Root	15 mg
Licorice (<i>Glycyrrhiza glabra</i>) Root	15 mg

Non-Medicinal Ingredients: Cellulose, croscarmellose sodium, silica, magnesium stearate, hypromellose, glycerin

Seroyal Seroyal International
490 Elgin Mills Rd E,
Richmond Hill, ON L4C 0L8

Tirer ici pour voir le texte en français

Recommended Adult Dose: Take one tablet three times daily with meals, a few hours before or after taking other medications, or as recommended by your healthcare practitioner. For use beyond 4-6 weeks, consult your healthcare practitioner. **Risk Information:** Do not use if you are pregnant or breastfeeding. Do not use if you have hypokalemia, high blood pressure, kidney or cardiovascular disorder, diabetes, glycosuria, vascular disease, hyperadrenia, hyperthyroidism, bile duct obstruction, acute liver diseases or cancers, septic gall bladder inflammation, intestinal spasm, or an allergy to plants of the Dioscorea family. Do not use if you have hormone sensitive conditions such as uterine, endometrial, breast or ovarian cancer, as well as endometriosis and uterine fibroids. As wild yam may increase the risk of thrombosis, do not use if you have protein S deficiency. Do not use if you are taking thiazide diuretics, cardiac glycosides, corticosteroids, immunosuppressants, stimulant laxatives or other medications which may aggravate electrolyte imbalance. Consult your healthcare practitioner prior to use if you have Addison's disease or a bleeding or autoimmune disorder. **Guaranteed** to contain no added wheat, yeast, gluten, soy, artificial colouring or flavouring or dairy products. **Quality Assurance:** Safety-sealed for your protection and for product freshness. Do not use if outer seal is missing or broken. Store in a cool, dry place.

V3.0 **301**

BARCODE LOCATION
883196 11421

CHAQUE COMPRIMÉ CONTIENT :

Vitamine A (palmitate de vitamine A).....	1000 mcg EAR / 3333 UI
Vitamine C (acide ascorbique).....	166 mg
Thiamine (mononitrate de thiamine).....	8 mg
Riboflavine.....	6,6 mg
Niacinamide.....	50 mg
Vitamine B ₆ (chlorhydrate de pyridoxine).....	16,6 mg
Acide pantothénique (<i>d</i> -pantothénate de calcium).....	8 mg
Calcium (phosphate de calcium dibasique dihydraté) ..	65 mg
Zinc (aspartate de zinc).....	8 mg
Surrénale de bovin (<i>Bos taurus</i>).....	175 mg
Rate de bovin (<i>Bos taurus</i>).....	175 mg
Racine d'igname sauvage (<i>Dioscorea villosa</i>).....	15 mg
Racine de réglisse (<i>Glycyrrhiza glabra</i>).....	15 mg

Ingrédients non médicinaux : Cellulose, croscarmellose de sodium, silice, stéarate de magnésium, hypromellose, glycérine

Seroyal Seroyal International
490 Elgin Mills Rd E,
Richmond Hill, ON L4C 0L8



GENESTRA BRANDS

TAD+

SUPPLÉMENT DE VITAMINES-MINÉRAUX

NPN 80037033

Aide au maintien de la vue, de la peau, des membranes et de la fonction immunitaire; aide au développement et au maintien des os, du cartilage, des dents, des gencives et de la vision nocturne; aide à la croissance et au développement normaux; aide l'organisme à métaboliser les glucides, les matières grasses et les protéines et favorise la cicatrisation des blessures et aide à la génération des tissus.

60 Comprimés

Posologie pour adultes : Prendre une comprimé trois fois par jour au repas, quelques heures avant ou après avoir pris d'autres médicaments, ou selon l'avis de votre praticien. Pour une utilisation au-delà de 4-6 semaines, consultez votre praticien. **Mention des risques :** Ne pas utiliser ce produit si vous êtes enceinte ou allaitez. Ne pas utiliser ce produit si vous éprouvez un des problèmes de santé suivants : hypokaliémie, hypertension, trouble rénal ou cardiovasculaire, diabète, glycosurie, maladie vasculaire, hypersécrétion, surrénalienne, hyperthyroïdie, obstruction des voies biliaires, maladie aiguë du foie ou cancer, inflammation septique de la vésicule biliaire, spasmes intestinaux ou allergie aux plantes de la famille des dioscorées. Ne pas utiliser ce produit si vous avez une maladie hormonosensible telle qu'un cancer de l'utérus, de l'endomètre, du sein ou des ovaires, ou encore si vous êtes atteinte d'endométriose ou de fibromes utérins. Puisque l'igname sauvage peut augmenter le risque de thrombose, il ne faut pas l'utiliser si vous souffrez d'une carence en protéine S. Ne pas utiliser ce produit si vous prenez des diurétiques thiazidiques, des glucosides cardiotoniques, des corticostéroïdes, des immunosuppresseurs, des laxatifs stimulants ou d'autres médicaments pouvant aggraver le déséquilibre électrolytique. Consultez votre praticien avant d'utiliser ce produit si vous êtes atteint de la maladie d'Addison, d'un trouble de la coagulation ou d'une maladie auto-immune. **Contenu garanti :** Sans addition de blé, de levure, de gluten, de soja, de colorants ou d'arômes artificiels ou de produits d'origine laitière. **Qualité assurée :** Emballage scellé pour votre protection et pour préserver la fraîcheur du produit. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité entourant le bouchon est absent ou brisé. Conserver dans un endroit frais, à l'abri de l'humidité.